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BURMISTRZ  KARPACZA

za pośrednictwem
Przewodniczącego Rady Miejskiej

Karpacza

ZAPYTANIE

W SPRAWIE :

• Stanu technicznego stadionu miejskiego w Karpaczu.

OPIS  STANU  FAKTYCZNEGO:

• Panie Burmistrzu kilka lat temu został oddany do użytku zmodernizowany stadion miejski w
Karpaczu, stan techniczny niektórych elementów stadionu wymaga napraw gwarancyjnych.

PYTANIA :
 

1.  Kiedy  zostanie  we  właściwy  sposób  zgodnie  z  ze  sztuką  budowlaną  naprawiona  w
ramach  gwarancji  ścieżka  okólna  (koloru  niebieskiego)  na  stadionie  miejskim   w
Karpaczu ?
2.  W  jaki  sposób  wykonawca  zgodnie  z  protokołem  z  przeglądu  stadionu  z  dnia  20
października 2020r. naprawił ścieżkę okólną do dnia 30 czerwca 2021r. (proszę o kopie
protokołu z przeglądu tej naprawy) ? 
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